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Christian Bak 
Mail: christian.bak@99454545.dk 
Tlf: 99 45 48 68  

 

Dagsorden til Skolebestyrelsesmøde den 18. maj 2021 kl. 19.00 – 21.30 

Mødet afholdes på Hedegårdsskolen (lærerværelset).  

Afbud: Heidi, Anja 

Emne Ansvarlig Mål Konklusion og evt. handling 

Godkendelse af referat Christian Bak  Udsættes til næste møde 
 

Fælles rådgivende organ 18. maj  Lene og Michael Orientering om mødets 
drøftelser 
 

Orientering om drøftelserne i FRO. 
Omprioriteringsforslag kommer i høring og 
behandles på næste SB møde 
Drøftelse om processen om omorganisering på 
specialundervisningsområdet. Forvaltningen 
mødes med SB Nord den 31. maj 16.00 – 17.30  
Drøftelse om udfordringer omkring 
klassedannelser og kommende 0. klasser 
DSA og udmøntningen af besparelsen er i 
høring og især besparelsen udfordrer. 
Der er et ønske fra SB om at få indført den 2. 
forældresamtale igen 
Transport og taxa er et punkt, vi fra Nord 
havde på FRO. Udvalget nikkede til det er et 
område, vi skal have undersøgt nærmere. Det 
hænger også sammen med punktet omkring 
omorganisering af specialområdet. 
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Taxakørsel og Toften. Punkt fra 
sidste møde om 
kørselstidspunkt ift. 
skoledagens længde 
 

Christian Orientering og drøftelse Det er et vilkår, der skal være sammenhæng 
mellem kørslen for eleverne i specialområdet i 
hele specialområdet og denne sammenhæng 
giver problemer ift. ringetiderne på 
Toftegårdsskolen. Dette kan imødekommes 
ved at se på organiseringen i skoledagen og 
tolærer/tovoksenordning - §16b og dermed 
opretholde den fagfaglige undervisning. Dette 
vender Christian med Mette Billund. 
Kan det lade sig gøre at bede om en 
kørselsplan for eleverne på Toften?  
 

Sommerpasning. Hvad er 
vilkårene for sommerpasning af 
børn? Drøftelse af lukkedage 
 

Mette og Christian Drøftelse Der er et krav om pasning og dette 
imødekommes. Det er et spørgsmål om at få 
ender og ressourcerne til at nå sammen.  
Forældre skal spørges og ikke orienteres om 
lukkedage.  
 

Artikel i Nordjyske om mobning 
på HE. Det forventes artikel er 
ude og der kan tages en drøftelse 
af status. 
 

Alle Drøftelse om indhold og 
eventuelle tiltag 

Christian orienterede om skolens arbejde. 
Skolebestyrelsens forslag fra tidligere om at 
lave en video af fællesskabets betydning og 
skolernes arbejde med antimobbestrategi. 
Skolebestyrelsen har 100% opbakning til 
skolen og tillid til opgaven løses. 
Elevrådene fra skolerne fortæller at 
trivselsmålinger ikke altid tages seriøst, men 
er noget, der skal overstås. Fra elevrådet på 
Hedegårdsskolen oplever man trivsel og 
lærere der tager arbejdet og elevernes trivsel 
seriøst.   
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Høring i forhold til organisering af 
tosprogsområdet. Bilag er vedlagt 
 

Michael og Christian Udarbejdelse af høringssvar SB tilslutter sig høringsmaterialet fra MED 

Økonomi og skoleårets 
planlægning 

Christian Orientering og drøftelse om 
det videre arbejde 

Budgetterne præsenteres på SB mødet i juni. 
Udsendes i god tid inden mødet 
 

Fra elevrådene Christian Bak Orientering til SB om 
elevrådets arbejde 
 

TO: der er et ønske om flere midler til at gøre 
skolegården mere spændende 
HE: show udskydes til næste år.  
TH: alle børnene er glade for at komme tilbage 
Det vil være oplagt at samle distriktselevrådet 
til en temadag om arbejdet med trivsel på 
skolerne 

Personalenyt – uden 
elevdeltagelse 

Christian Bak Orientering 
 
 

Intet at bemærke 

Evt. – herunder punkter til næste 
møde 

Michael  Kvalificering af næste møde Hvad må man sidste skoledag? Er der lavet en 
beslutning om forbud mod blå bog i SB? Det er 
der ikke. På HE har ledelsen taget en 
beslutning om at afskaffe dette, da det havde 
en negativ vinkel. 
 
Ansøgningen om overdækning af multibanen 
har fået et afslag. 
 
Næste møde er 15. juni kl. 18.00 med spisning 
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